
SVARTSKOGENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING                                                         PROTOKOLL 2017-05-22 

Styrelsemöte nr 5 

När Torsdag  18/5 kl. 19:00 
  
Var Hos Pernilla 

Närvarande Maria Holmberg Forslund, ordförande 
 Pernilla Lévai Vangenmo, sekreterare     
 Susanne Wedberg, suppleant   
                          Elias Ödén, suppleant  
                          Jesper Svensson, kassör 
 
  
Föregående mötesprotokoll 
 
Diskuterat och godkänt 
 
Ekonomi 
 
Räkningar betalda.  
Från och med nu går vi över i det nya avtalet med Com Hem och därmed har kostnaden nästan 
halverats.  
 
Aktiviteter och uppdrag 
 
Tack för stor uppslutning vid vårstäddagen och för allt fint jobb som utfördes. 
Vi tog i samband med vårstäddagen bort basketkorgen på stora gården, men den kommer snart att 
ersättas med en ny. 
 Under vårstäddagen var det flera av er som undrade om vi eventuellt kunde köpa in fler fartgupp 
och placera på vissa delar av gårdarna som inte har någon hjälp av de befintliga guppen. Styrelsen 
ber att få återkomma angående det. 
 
Övrigt 
 
Vi hade besök av Nadja Ben Ammar på styrelsemötet. Hon har hand om föreningens hemsida.  
Vi diskuterade hemsidan och en del förändringar, förenklingar och förbättringar som kommer 
utföras. 
Vi är så klart mycket tacksamma att Nadja hjälper till med detta. 
 
Nästa styrelsemöte:   
 
Torsdag 14/6 hos Elias 
 
Vid protokollet  
Pernilla Lévai Vangenmo 
 
 


